
RODIČOVSKÉ SPOLOČENSTVO PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE S MATERSKOU 
ŠKOLOU

ANTONA BERNOLÁKA
Tomášikova ul. 1, 036 01 Martin

IČO: 37814281

ZÁPISNICA Z PLENÁRNEJ SCH DZEȎ

Dátum konania: 10.09.2024
Miesto konania: Centrum voľného času, Ul. S. Tomášika 1, Martin
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, viď príloha č. 1

Program:

1. Otvorenie plenárnej schôdze, voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 
schválenie programu
2. Informácie riaditeľky školy
3. Schválenie nových členov Rodičovskej rady za 1.ročník a úvodný ročník
4. Správa o hospodárení rodičovského spoločenstva v školskom roku 2022/2023
5. Schválenie výšky rodičovského príspevku na školský rok 2024/2025
6. Schválenie plánu činností rodičovského spoločenstva v školskom roku 2024/2025
7. Rôzne, diskusia, záver

1. Otvorenie plenárnej schôdze, voľba zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice, schválenie programu

Plenárnej schôdzi predchádzali triedne rodičovské združenia. Plenárnu schôdzu 
otvorila o 17:00 predsedníčka RS Mgr. Hildegarda Turčeková. Privítala rodičov a 
pozvaných hostí. Prebehla voľba zapisovateľa: Jana Sukeľová a overovateľov: 
Veronika Bartošová a Hildegarda Turčeková. Navrhnutí boli schválení jednohlasne. 

Následne bol prečítaný navrhovaný program schôdze. Program bol prijatý 
jednohlasne.

2. Informácie riaditeľky školy.

Riaditeľka školy Mgr. Danka Kubičková poďakovala prítomným rodičov za účasť. 
Poďakovala za prácu a pomoc Rodičovského spoločenstva v minulom školskom roku 
2023/2024. Podala základné informácie o počte študentov, počte zamestnancov 
a o organizačných zložkách školy. Naša škola nie je zatiaľ zapojená do novej 
školskej reformy. Povinná 3. hodina TSV nie je zaradená v riadnom rozvrhu. Pohyb 
pre deti je zabezpečený iným spôsobom – aktívne prestávky, výcviky (plavecký, 
lyžiarsky a pod.). 

3. Schválenie nových členov Rodičovskej rady za 1.ročník a úvodný ročník

Do rodičovskej rady boli na triednych rodičovských združeniach zvolení zástupcovia 
tried za 1.ročníky a úvodný ročník. 
V triedach 6.B a 9.A boli na triednych rodičovských stretnutiach zvolení noví 
zástupcovia tried. 
Noví členovia Rodičovskej rady sú zapísaní v triednych zápisniciach.



Zoznam nových členov rodičovskej rady je uvedený v prílohe č.2.
Zástupcov tried následne jednohlasne schválilo aj plenárne zhromaždenie. 

Stretnutie členov Rodičovskej rady je naplánované na nasledujúci kalendárny týždeň.

4. Správa o hospodárení rodičovského spoločenstva v školskom roku 
2023/2024

Predsedníčka Mgr. Hildegarda Turčeková informovala o hospodárení 
rodičovského spoločenstva podľa podkladov od ekonómky p.Fandákovej. Príjmy 
a výdavky sú rozdelené na dve časti, bežný účet a účet 2% z daní. Konkrétne sumy 
sú uvedené v prílohe č.3.

Príjem z členských poplatkov bol cca 80%, čo je nárast oproti posledným rokom. 
Predpisy na zaplatenie členského poplatku vrátane prípadných nedoplatkov budú 
distribuované prostredníctvom detí v priebehu septembra/októbra 2024.

Prostriedky z účtu 2% z dní boli vyčerpané.

Čerpanie rozpočtu 2023/2024 bolo schválené jednohlasne.

Návrh rozpočtu na šk.rok 2024/2025.

P. Turčeková prečítala približný návrh rozpočtu na šk.rok 2024/2025.
Každý ročník získava podporu od Rodičovského spoločenstva.

Návrh rozpočtu na nový školský rok bude prediskutovaný na najbližšom stretnutí 
Rodičovskej rady.

5. Schválenie výšky rodičovského príspevku na školský rok 2024/2025

Plenárne zasadnutie navrhlo výšku rodičovského príspevku v školskom roku 
2024/2025 vo výške: 
1.dieťa  20 €/rok
2.a ďalšie deti v rodine 5 €/rok

Výška rodičovského príspevku bola schválená jednohlasne.

6. Schválenie plánu činností rodičovského spoločenstva v školskom roku 
2024/2025

Bol navrhnutý plán činností:
- jesenná brigáda v malom rozsahu (pílenie konárov a kríkov)
- jarná brigáda vo väčšom rozsahu aj s občerstvením
- Majáles
- Bernolácka olympiáda

Plán bol schválený jednohlasne.

7. Rôzne, diskusia, záver.

Na záver schôdze boli vyzvaní prítomní rodičia na diskusiu na rôzne témy. 



Preberali sa tieto témy:
- Telekamera – či je možné, aby fungoval systém zavedený pre MŠ aj na prvom 

stupni v rámci ŠKD. Škola sa snaží z bezpečnostných aj hygienických 
dôvodov obmedziť pohyb rodičov v priestoroch školy. Ostáva v platnosti ako 
bolo zavedené – rodičia telefonujú p. vychovávateľkám.

- Pracovné zošity na 2.stupni – ich efektivita. P. riaditeľka  túto tému ešte 
prediskutuje s vyučujúcimi.

- Poistka – treba preveriť poistné krytie v prípade úrazu
- Nový školský poriadok – je potrebné si ho preštudovať. Deti sa nesmú 

navzájom navštevovať v triedach. Priestory chodby sú dostatočné na 
stretávanie počas prestávok.

- Boxy na nevyužitú desiatu – návrh využiť nezjedené balené potraviny pre iné 
deti. Je ešte potrebná diskusia (na stretnutí RR). P. Turčeková navrhla založiť 
najprv triedne boxy a zistiť prínos.

- Automat na jedlo na 2.stupni – bol zavedený na návrh školského parlamentu, 
čiže na návrh detí. Je potrebné, aby rodičia vysvetlili deťom nevhodnosť 
kupovania vysokokalorických potravín. Náplň automatu je v súlade so 
školským stravovaním. Zmluva na prenájom automatu je na 1 rok.

- Evakuácia – aktuálnosť hrozieb na školách. P. riaditeľka vysvetlila, akým 
spôsobom sa konajú cvičné evakuácie. V prípade reálnej hrozby škola 
kontaktuje políciu a koná podľa jej pokynov..

- Triedne stretnutia v areáli školy – v prípade záujmu treba kontaktovať 
p.Vencelovú.

Na záver sa p.Turčeková poďakovala prítomným a ukončila schôdzu modlitbou 
o 18:00.

Prílohy: 
1.  Prezenčná listina
2.  Zoznam zvolených zástupcov tried do rodičovskej rady
3.  Správa o hospodárení rodičovského spoločenstva v školskom roku 2023/2024
4.  Uznesenia zo zápisnice z plenárnej schôdze

V Martine, dňa 10.9.2024

Zapisovateľ: Jana Sukeľová  ...........................

Overovatelia: Veronika Bartošová  ...........................

Hildegarda Turčeková        ...........................


